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Bestyrelsesmøde d. 27-06-2016 

Sted: Fiskehytten 

Tilstede: Jens Thomsen, Flemming Sørensen, Peter Reitz, Bjarne Rulhøj, Fini Kjærsgaard. 

Fraværende: Kim Broholm, Ejgil Jensen. 

Dagsorden. 

1. Referat 

2. Post og siden sidst 

3. Grønt Råd 

4. Repræsentantskabsmødet 

5. Skydebanen 

6. Tarup/Davindedagen lørdag d. 21. maj 

7. Arrangementer 

8. Næste møde 

9. Eventuelt 

Ad1. Godkendt 

Ad2. Kredsformanden har sendt en anmodning om, at vi bør se om vi kan finde en kandidat til 

formandsposten i Hjortevildtgruppen Fyn. Flemming Sørensen kom på tale, han vil dog tænke over det og 

sove på det, inden han svarer.  

Ad3. Det grønne Råd har nylig været på ekskursion, denne gang på Avernakø, hvor de var rundt på fire 

forskellige destinationer. Kommunens kræfter, med hensyn til naturen, er hovedsagelig lagt på Avernakø og 

omkring Arreskov Sø. Derudover arbejdes der på, at privatisere 50 km vandløb, af de 350 km vandløb som 

er i kommunen. 

Ad4. Årets repræsentantskabsmøde forløb usædvanlig stilfærdigt. Der var ikke den store spørgelyst, så 

mødet sluttede lidt tidligere end annonceret. 

Ad5. Per Brunsgaard (Friluftsrådet) har flere gange skrevet til Olav (kommunen), og udbedt sig svar 

angående skydebanen. Han har endnu intet hørt! 

Ad6. Dagen forløb fint, standen var velbesøgt. Dog kunne vi godt have været flere folk på standen. 

Ad7. Jens foreslog en flugtskydning, imellem de forskellige jagtforeninger, som er i kommunen. 

Flemming foreslog en foredragsaften evt. med lysbilleder. 

Ad8. Næste møde er d. 30/8 kl. 18.00 i Fiskehytten. 

Ad9. Peter: Hvordan gik evalueringsmødet Valdemar Slot? Jens: Meget svag deltagelse 8-10 mand. 

Kredsskydningen blev afviklet på Strandager, uden der var nogen fra kredsen!!! Kredsformanden dukkede 

dog op senere på dagen. 

 


